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Pani 
Magdalena Walczak
Radna Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,

w  odpowiedzi  na  interpelację  w  sprawie  drzew  rosnących  w  pasie  drogowym  ulicy
Robotniczej  w  Kaliszu  informuję,  iż  prace  pielęgnacyjne  w  obrębie  przedmiotowych  drzew
zostały zlecone i będą wykonane do końca bieżącego miesiąca.

Wspomniane  w   interpelacji  drzewa  –  wiśnie  osobliwe  ‘Umbraculifera’  są  nieodporne
na trudne  warunki  miejskie.  Dlatego  docelowo  będą  wymieniane  na  klony  w  odmianie
‘Elsrijk’.

                                                                                                          Prezydent Miasta Kalisza
/…/

 Krystian Kinastowski
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INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie drzew wzdłuż ulicy 

Robotniczej w Kaliszu. 

 Od dłuższego czasu składam interpelacje w sprawie drzew - wiśni  rosnących wzdłuż 

ul. Robotniczej w Kaliszu. Na skutek tych interpelacji zapewniono mnie, że wiśnie rosnące 

wzdłuż ulicy Robotniczej są „przedmiotem szczególnej troski” pracowników Wydziału 

Ochrony Środowiska.   Niestety  troska ta nie obejmuje okresowego przeglądu stanu tych 

drzew, które wymagają pielęgnacji – odcinania gałęzi, które wyrastają od korzenia, oraz 

usuwania uschniętych drzew. Niepoodcinane gałęzie wychodzą na ulicę i uniemożliwiają 

parkowanie wzdłuż niej. Kolejne drzewo niestety nie przetrwało zimy i jest zupełnie suche.   

W miejsce uschniętych wiśni posadzono inne drzewa - klony, mimo, że nie rósł tam wcześniej 

ten gatunek drzew. Oczywiście, każde nowo posadzone drzewo należy oceniać pozytywnie, 

jednakże, jak już zwracałam uwagę w jednej z poprzednich interpelacji, drzewa zostały 

posadzone niestarannie. Poinformowano mnie, że był to celowy zabieg pozostawienia niecek 

retencyjnych , które zostaną zlikwidowane na wiosnę. Mimo, że jest już maj,  nadal nie 

dokonano uporządkowania terenu. W załączeniu fotografie. Zwracam także uwagę, że tzw. 

niecka retencyjna zastosowana została tylko w przypadku jednego drzewa.   

Bardzo proszę o zmobilizowanie odpowiedniego Wydziału do zajęcia się uschniętymi i 

połamanymi drzewami i uporządkowanie niecek retencyjnych. 

Z wyrazami szacunku 

 

Magdalena Walczak 

Radna Rady Miasta Kalisza 

 






